



Date: 15th November 2021

التاريخ: 15 نوفمبر 2021

Circular No. (6) for 2021

**Receiving Applications for Follow-up
and Completion of Construction and
Issuance of Building Completion
Certificates Through Building Permits
System "Benayat" only.**

In line with the executive procedures of the Building Permits System "Benayat", we would like to inform you that the Municipalities Affairs has advised that as of 15th November 2021 receiving requests in Building Permit System "Benayat" for the applications for each of the following stages: construction follow-up and completion, issuance of building completion certificates (NOC) and service connectivity for new requests of building permits (new construction) shall be through the Building Permit System "Banayat" only.

Accordingly, all Engineering Offices are requested to use "Benayat" for any requests for the above-mentioned services.

Thank you for your cooperation.

تعميم رقم (6) لسنة 2021

**استقبال طلبات متابعة البناء والانتهاى من البناء
وإصدار شهادات إتمام البناء من خلال نظام
تراخيص البناء "بنايات" للبناء الجديد فقط.**

في إطار الإجراءات التنفيذية لنظام تراخيص البناء "بنايات"، نود الإفادة بأن شئون البلديات بوزارة الأشغال وشؤون البلديات والتخطيط العمراني قد أفادت بأنه ابتداءً من تاريخ 15 نوفمبر 2021 سيتم العمل على استلام الطلبات لكل مرحلة من المراحل التالية: متابعة البناء والانتهاى من البناء، وإصدار شهادات إتمام البناء (NOC) وتوصيل الخدمات (Service Connectivity) لطلبات رخص لبناء الجديدة (البناء الجديد) عبر نظام تراخيص البناء "بنايات" فقط.

وعليه، تدعو شئون البلديات المكاتب الهندسية لعمل اللازم للخدمات المذكورة عبر نظام تراخيص البناء "بنايات" فقط.

شاكرين لكم حسن تعاونكم.


المهندسة مريم أحمد جمعان
رئيس المجلس

Copies to:

- H.E the Minister of Works, Municipalities Affairs and Urban Planning.
- H.E the Acting Undersecretary of Municipalities Affairs, Ministry of Works, Municipalities Affairs and Urban Planning.
- Municipal One Stop Shop
- All Engineering Offices.
- CRPEP's website and CRPEP's social media accounts.

نسخة إلى:

- سعادة وزير الأشغال وشئون البلديات والتخطيط العمراني.
- القائم بأعمال وكيل الوزارة لشئون البلديات بوزارة الأشغال وشؤون البلديات والتخطيط العمراني.
- القائم بأعمال رئيس المركز البلدي الشامل.
- جميع المكاتب الهندسية.
- الموقع الإلكتروني الخاص بالمجلس وحساباته في مواقع التواصل الاجتماعي.